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Zadeva: 4. točka dnevnega reda 10. seje Odbora za gospodarstvo 
 
Tok dogajanja in vzroki za nastale probleme 
 
1. V juniju 2019 smo dobili prve stroje. Montaža je sledila šele mesec kasneje, ker so bili monterji 

dobavitelja v Bosni. Po montaži smo čakali še na izdelavo ventilacije. Elektro priključitev strojev 
pa je bila izvedena šele po končanem ribniškem sejmu (okrog 10. septembra). 

2. Tudi rezila za obdelavo lesa so prišla približno v tem času. Vse stroje in opremo smo tako začeli 
praktično spoznavati in uporabljati šele konec septembra 2019 

3. V začetku leta 2020, to je konec januarja, smo se pogovarjali in februarja pripravljali ponudbe za 
prva dva kupca - torej ravno pred začetkom epidemije. Prvo naročilo za okna, balkonska vrata in 
panoramske stene je bilo dano v marcu.   

4. Z razglasitvijo epidemije in zaprtjem vseh evropskih držav v letu 2020 pa so se začele težave. 
Zaradi zaprtosti so se dobavni roki za nekatere repromateriale podaljšali za do štiri mesece, naš 
koronski dobavni rok pa iz dveh na tri mesece (primer okovja za dvižno-drsne stene, dobava 
specialnega stekla). Dobavni roki za gotove izdelke so se raztegnili, tako da smo zadnje izdelke iz 
novembrskega naročila dobavili šele konec marca 2021.  

5. Od razglasitvi epidemije v marcu 2020 je vlada RS sprejela več protikoronskih ukrepov v pomoč 
gospodarstvu. Žal Duriart ni bil upravičen do nikakršnih spodbud, saj ni bilo možno dokazati 
upada prometa. Imeli smo celo večji promet od predhodnega leta, ko smo začeli z investicijo, ker 
smo prodali nekaj stavbnega pohištva, vendar bistveno manj od plana. Od vseh protikoronskih 
ukrepov smo lahko koristili le odlog odplačila kredita NLB – 2x po 6 mesecev in odloga plačila 
Leasinga – 1x 6 mesecev. Občina pa nam je za čas od 1.10.2020 do 31.3.2021 odobrila znižano 
najemnino in sicer 400,00 EUR + DDV, za kar smo občini zelo hvaležni. 

6. V prvi polovici letošnjega leta je vladala zaradi epidemije splošna negotovost tako v javnem kot 
poslovnem življenju. Povpraševanja so bila, naročila pa so usahnila do septembra. V zadnji tretjini 
leta se je situacija z naročili popravila. 

7. Zaradi slabe likvidnostne situacije v tem času smo hoteli z omejenimi razpoložljivimi sredstvi 
obdržati dobavitelje, da se kasneje ne bi zgodila blokada dobav. Žal je pri tem izpadlo plačevanje 
najemnine za halo Podpreska. 

8. Do konca novembra smo zaprli vse zapadle fakture, tako da sedaj lahko začnemo tudi s 
pospešenim odplačevanjem zapadlih računov za najemnino. V ta namen prosimo za potrditev 
plana plačil, ki smo ga posredovali občini oz. županu.  

9. Izkušnje, nabrane v vsem tem času, so določile tudi dopolnitev našega prodajnega programa. 
Dopolnitev je kar obsežna in zanjo pripravljamo tudi vse potrebne spremljevalne ukrepe.  

10. Duriart pa poleg potrditve plana plačil predlaga tudi sprejem aneksa k najemni pogodbi. V 
aneksu naj se črta zadnja alineja 9. člena najemne pogodbe, ki se glasi: - bo ob koncu drugega 
leta najema zaposloval 50 delavcev, in to število zadržal vsaj pet let. Glede na zgoraj opisano 
situacijo splošnega upada gospodarske aktivnosti in še posebej glede na povečano nezaupanje v 
nove igralce na trgu, ki je posledica dogodkov, na katere podjetje Duriart nima vpliva, je ta alineja 
nesmiselna. Ob njo se lahko spotikajo strokovnjaki vseh vrst, hitrejšega razvoja občine in boljšega 
življenja naših ljudi pa se na silo žal ne more doseči. 

  

Lastniki podjetja Duriart smo šli v projekt oživitve lesne industrije med drugim tudi zato, da se znanje 
s področja obdelave lesa in z njim visoka dodana vrednost lesu ter s tem povezanimi kakovostnimi 



zaposlitvami v lokalnem okolju ne izgubi. Veliko občanov se žal zaradi pomanjkanja zaposlitev znotraj 
občine vozi v okoliške občine in tudi v Ljubljano. To bi želeli skupaj z občino Loški Potok vsaj malo 
ublažiti in ponuditi domačinom zaposlitev doma. Zato pozivamo vse občane, da stopimo skupaj in 
podpremo dobre pobude v dobrobit skupnosti.  
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